

世界閱讀日- 陽明愛心募書活動

邀您一同參與公益活動，幫助弱勢家庭兒童順利就學♥

活動時間：3/8 (一) 至 4/17(六)

主辦單位：世界展望會桃園分會

協辦單位：桃園市立陽明高中學務處訓育組

活動方式：以班為單位，蒐集 5 年內保存良好之課外書籍 (不含教科書、參考書、題本.....等)；裝箱後於園遊會當天，送至 世界展望會公益攤位 捐出。

(😊 校內教師可自行至攤位捐贈喔!♥)

The infographic is titled "世界閱讀日 愛心募書活動" (World Reading Day Book Donation Activity). It features a central text block explaining the purpose of the activity, linked to UNESCO's World Book & Copyright Day. Below this, five steps are illustrated in colored boxes with cartoon characters and icons. Step 1 (pink) shows children holding hands, indicating a class-based activity starting April 1st. Step 2 (light blue) shows a hand putting books into a box, representing the collection of books. Step 3 (yellow) shows a person using a box, representing the preparation of the donation box at school. Step 4 (orange) shows two children talking, representing spreading the word. Step 5 (pink) shows a person at a hot dog stand, representing the final donation at the World Vision booth during the school picnic on April 17th. The bottom text states that the funds will be used for domestic tutoring programs for disadvantaged children.

世界閱讀日 愛心募書活動

聯合國教科文組織(UNESCO)把4月23日定為「世界閱讀日」(World Book & Copyright Day)希望藉著這個重要的日子，向大眾推廣閱讀和寫作，展望會將與書寶合作，將您的閱讀完畢的愛書轉化成更有價值的公益服務上!

STEP 1
4月1日起由班級為單位

STEP 2
募集家中保存良好五年內愛書

STEP 3
攜至學校並於教室後方自製募書紙箱

STEP 4
告訴你身邊的親朋好友一同共襄盛舉

STEP 5
4/17 至園遊會世界展望會公益攤位捐出

所得將投注於展望會服務之國內助學行動，陪伴弱勢家庭兒童學習之路。